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Vaste Nationale Cultuurpactcommissie  -  Aanhoudende malaise

Op donderdag 24 februari ondervroeg ik de minister over het aanslepende conflict tussen 
de taalgroepen binnen de Vaste Nationale Cultuurpactcommissie. De minister gaf toen te 
verstaan dat hij dit probleem liever niet aankaartte via het interministeriële overleg maar 
dat hij dat bij voorkeur rechtstreeks met de premier wou opnemen. Toen ik de minister 
naar een concreet engagement ter zake vroeg, antwoordde hij: “Ik zit maandelijks 
samen met de eerste minister, mijnheer Brusselmans. Ik zal dat bij een volgende 
gelegenheid mee agenderen. Dat is dus maximum over een maand.”

Twee en een halve maand later gaf de minister in de commissie te verstaan dat hij nog 
geen concrete stappen in deze richting had gezet. Inmiddels is het november en had ik 
graag een stand van zaken gekregen. 

Heeft de minister intussen dit nijpende probleem aangekaart bij de premier en zo ja, 
wanneer? Wat was het resultaat?
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van FILIP BRUSSELMANS

Zoals u weet, heb ik de problematiek per brief onder de aandacht gebracht van de 
federale premier. Ik heb daarbij aangegeven dat ik graag met hem van gedachten wil 
wisselen over de toekomst van de cultuurpact-wetgeving in het algemeen en specifiek 
over de werking van de Cultuurpactcommissie. Mijn kabinet heeft recent nog eens 
geïnformeerd naar een stand van zaken, maar helaas tot op heden nog zonder resultaat.


